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Mötets öoonande
Ordförande Jan-Eric Eerglund hälsade de närvarande vålkomna och förklarade mötet öppnat. Därefier hölls
parentation för under verkamhetsåret bortgånsna Birgit Bierlow, tomt 45 och Hervor Brohn, tomt 25.

FaFtställande, av dagordnino
Utskickad dagordning fastställdes. Punkt 20 hade felaktigt kommit med från föna årets dagordning.

Kallelse
Frågan om kallelse skickats ut på vedeöödigt sett besvarades med ja.

Ant?lnärvarande
Antalet representerade fastigheter uppgick till 27 stycken, nr 1, 7, 8, 9, 13, 15, 16, 18, 19,21,25,26,27,28,
29, 30, 33, 34, 35, 38, 40, 41, 42, 46, 47 , 48 och 53. Styrelsen representerades av ordförande, sekreterare
och kassör. Övriga som vice ordförande, hamnkapten och skogvaktmästare hade förhinder.

Ordföfande och.sekrpterare till möJet
Till ordförande och sekreterare till mötet valdes Jan-Eric Berglund och Christian de Mare

Val av två iusterinqsmän och tillika rö{sträknare
Till justeringsmän och tillika röstäknare valdes:
Lars Palm, tomt 15 och Göran Kölbom, tomt 19.

Stvrelsens berättelse
Följande versamhetsberättelse hade Ekickats ut ivedeöörlig ordning och som lästes upp:

"Förra året reviderades stadgama. Den största skillnaden är att s§relsen utökades med två personer,

hamnkapten och skogvaktmästare. Under året har fura protokollförda styrelsemöten hållits. Styrelsen har även
diskuterat och bevakat frågor som anslutning till kommunalt vaften och bredband, beslutat om resurser för
underhåll av pumphus, inköp av en ny gemensam jolle till stranden, mm.
Utöver detta tillkommer sedvanligt underhåll, som inoljning av brygga, målning av klubbhusdetaljer, röjning av
sly i området. Göran Kölbom har varit aktiv inom Grannsamverkan och ordnat informationsmöten, sporadisk
polisövervakning och s§ltning inom området.
Vi uppskattar att så många medlemmar har ställt upp på aöetsdagama vilket bådar gott för vår förening
framöver. Kom ihåg att nästa år ffller vi 50 år!!
Vi ser fram emot jubil6et och kommer att föreslå att en grundplåt avsäfts på l S0krffastighet i budgeten för att
kunna ordna en sammankomst, umgås och även f;å möjlighet att lära känna varandra närmare. Men för att
lyckas krävs god planering och gott om frivilliga insatser. Mer om detta på årsmötet.
De nya stadgama finns på föreningens webbsida www.parisnorrtael.le.se och där kan niäven hitta information
om aktuella aktiviteter, sevärdheter, karta, mm. Där finns även aktuella dokument inför årsmotet som bokslut,
årsbudget, mm."

Reyisionsberättelse
Revisionsberättelsen lästes upp av föreningens revisor Ulf Lundin, tomt 42.

Ansvarsfrihet för stvrelsen under det qånqna året
S§relsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året.

Val av ordförande
Tillföreningens ordförande under ett år valdes Jan-Eric Berglund, tomt 48.

Val av kassör
Till kassör under 2 år valdes Johan Rosenquist, tomt 26.

Val av hamnkaoten
Till hamnkapten under två år valdes Robert Boije, tomt 54.

10

11

12

2012-0&10 Rev A

@,.7'



PROTOKOLL FRAN PARIS TOMTÄGARFöRENINGS ARSMöTE 20{ 2-06.09

Valav skoovaktmästare
Till skogvaktmästare under två år valdes Sven Gustafson, tornt 24

Val av representant till väqföreninq,en
Till representant i vägföreningen under 1 år valdes Veronica Forsman, tomt 10.

Val av två supoleaTrter istvrelsen under ett år
Till styrelserepresentanter under 1 år valdes:
Bo Lindner tomt 33 (1:e s§relsesuppleant) och Veronica Forsman tomt 10 (2:e styrelsesuppleant).

Va! av två revisorer och en [evisorssuppleant
Till revisorer under ett år valdes Ulf Lundin, tomt 42 och Bengt Blomfelt, tomt 1.

Till revisorssuppleant under eft år valdes Britt Bohlin, tomt 38.

Redovisninq av avslutade qch påqående aktiviteter
Planerad basturenovering 2011 har senarelagts (ev i år). Styrelsen undersöker hur vi ska hantera toalett nere

vid sjön. För övrigt se verksamhetsberättelse under punkt 7 budget 2012 och resultat 20'11 punt 18-

Förslaq till hudget för kommande verksamhetsår
Följande budgetförslag godkändes av årsmötet:
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Budget
2012

Utfall Budget Diff Utfall/Budg
2011 2011 2011

lntäkter
Ars- och medlemsavgiter
Klubbhus
Paris Tomtägares Båtklubb
Ränteintäkter
Övriga intäkter
Överföring från reseMond
Summa intåkter

Kostnader
Kostnad aöetsdagar
Bad/båtbryggor mm
Bastu/klubbhus/mark
Diverse kostnader
Elektricitet
Försäkring
Paris Tomtägares Båtklubb
Avsättning till reseWond
Avsättning till jubil.fond
Summa Kostnader

Arets resuhat

30 000 30 285 29 500 785
200 100 200 -100

23g,0 z3r'}a 2%o 0
1 500 1 331 350 981

0000
4000 0 0 0

38 tHo

1 000
2 000

10 000
I 500
3 300
2700
1 890

0
I 250

34 056

1 979
1 026
1 612
I 094
3292
2678
1 890
I 000

0

32 390

750
2 000
I 000
6 s00
3 000
3 000
2340
5 000

0

I 666

1 229
-974

$ 388
1 594

292
-322
.450

4 000
0

Balansräkning 201 1-12-31 :

TilloånSar
Postgiro, bank och kontantkassa
Upplupna intäkter
Öwiga kortfristiga fordringar
Medlemsford ringar Båtklubben

38 640

600
29571

4§5

67 653
0
0

30 590

t 800

-1 019

2 685

0

Summa tillgångar

§!«ulder oeh eoet kapital
Upplupna kostnader
Koffistiga skulder
Reservfond
Balanserat resultat
Redovisat resultat

67 653

0
0

56 449
6 719
4 485

§umma skulder och eget kapital
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{9 Beslut om årsavoift för kommande verksamhetsår
Oförändrad årsavgift pä200 k per fastighet beslutades.

20 Behandlino av från medlemmar irlkol[.na motionqr
lnga motioner hade inkommit till s§relsen.

21 Övriqgfråqor
21.{ Rapport från vägföreningen

Veronica Forsman som representerar föreningen i vägsamfälligheten hade inlämnat följande rapport:
Vägföreningen har en åtgärdslista med en 3-årsplanering och i år följande aktuellt:
* Vägtrumma under Gökvägen
* Uppstickande berg på Torpvägen.
Vågföreningen har ansökt om extra statsbidrag för förstärkningsåtgärder och inväntar beslut.
Det som främst berör oss under nästa års planering är förbättring av Parisängsvägen.

2{.2 Festkommittå
Efrer viss övertalning så fick mötet ihop en festkommittö till sO-årsjubileet. Följande personer ingår: Katharina
Ölander, tomt 29 sammanhållande. Övriga representanter är Kia Engskog tomt 19, Hanna Ernebäck tomt 16,
Bengt Blomfelt tomt 1 och Ulf Lundin toml42. Festkommittån kommer att kallas till styrelsemötet i augusti
2012. Ordförande ska fråga Veronica Forsman om även hon vill ingå.

Medlemmama kommer att tillgodoräknas en arbetsdag för deltagande i festkommitt6n.

21.2 Separat båubryggredovisning
Under övriga frågor under årsmötet 2011 undrade Ulf L om det går att skilja båtplatskostnad mot öwiga
föreningskostnader. Styrelsen svar att detta inte är lämpligtt med följande motivering:

"Båtbryggan ägs gemensamt av alla tomtägare och sköts om av samtliga. Det är rimligt att man som båtägarc
betalar en avgift för sin båtplats på samma sått som man betalar hyra för att använda klubbhuset.
Båtplatsavgift erläggs för att båtägama ska ska garanteras en väl underhållen båtplats.
Att öronmärka båtplatsavgifren för båtbryggans underhåll blir cläremot svårt att hantera, det går inte att
separera t.ex. hur mycket olja som går till båtbryggan respektive övriga däck och den dag som en större
reparation kråvs som bytet av balkar för några år sedan finns risken att pengama inte räcker till.
Precis som med övriga tillgångar så kommer en välskött båtbrygga alla tifl del och höjer värdet på hela
Parisområdet. Styrelsen avslår härmed önskemålet om att separera underhållet av båtbryggan från Ovrigt

underhå11."

Kom lhåg att 3Okmlh gåller inom området!

Göran Kölborn
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